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DYNAMICZNY ROZWÓJ 
DZIĘKI ZAANGAŻOWANIU MIESZKAŃCÓW

Dokończenie na str. 2

Ząbki rozwijają się w zawrotnym tempie, także dzięki 
zaangażowaniu mieszkańców, którzy rozliczają 
swoje PIT-y w miejscu zamieszkania. O  inwestycjach 
w edukację, infrastrukturę, nowych przedszkolach 
i żłobku, a także o projektach, które poprawiają 
komfor t życia każdego ząbkowianina mówi 
Małgorzata Zyśk, Burmistrz Miasta Ząbki.

PŁATNOŚCI ONLINE ZA POMOCĄ KODÓW QR
Wychodząc naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców 
oraz dążąc do podnoszenia jakości obsługi, Urząd 
Miasta Ząbki wprowadził nowoczesne rozwiązanie 
umożliwiające szybkie i wygodne realizowanie 
płatności online. Dzięki tabliczkom z kodami QR, 
które pojawiły się w w ybranych referatach, 
załatwianie spraw urzędowych stało się jeszcze 
prostsze i bardziej dostępne.

Dokończenie na str. 2

INICJATYWA 
„SERCE DLA ZĄBEK” ZREALIZOWANA

Dokończenie na str. 3

 INFRASTRUKTURA DROGOWA W ZĄBKACH NA NAJWYŻSZYM POZIOMIE



Z a p o t r z e b o w a n i e  n a  m i e j s c a  w  p r z e d s z k o l a c h 
samorządowych w Ząbkach stale rośnie. Obecnie największym 
przedszkolem w mieście jest „Skrzat”, które początkowo miało 
pomieścić 350 dzieci, a po rozbudowie przyjmuje aż 470 
przedszkolaków. Aby sprostać rosnącym potrzebom, 
zdecydowaliśmy o budowie nowej placówki przy ul. Batorego, 
która pomieści 300 dzieci.

Jak przebiega realizacja inwestycji przedszkolnych?

Jakie są plany dotyczące budowy żłobka?

W odpowiedzi na preferencje rodziców i młodzieży planujemy 
otworzyć klasy o pro�lach: informatyczno-biznesowym oraz 
biologiczno-chemicznym, z rozszerzonym programem 
nauczania języka angielskiego. Mamy również zarezerwowany 
teren pod budowę pełnowymiarowej szkoły średniej. Jeśli 
nowo utworzone liceum odniesie sukces, będziemy 
wnioskować o stworzenie kolejnej placówki tego typu.

Wkrótce na mapie Ząbek pojawi się nowoczesny żłobek 
samorządowy na 120 miejsc. Powstanie on przy ul. Prusa, na 
miejscu obecnego przedszkola, które zostanie przeniesione na 

Placówka ta, z pięknym placem zabaw i wygodnym 
parkingiem, zostanie otwarta już w marcu. Wówczas dzieci 
z przedszkoli przy ul. Prusa i Wyspiańskiego przeniosą się do 
nowej lokalizacji.

DYNAMICZNY ROZWÓJ DZIĘKI ZAANGAŻOWANIU 
MIESZKAŃCÓW

Rozliczanie PIT-u to inwestycja w przyszłość. Dzięki tym 
środkom możemy realizować ambitne plany i projekty, które 
czynią Ząbki miejscem coraz bardziej przyjaznym do życia.

Dokończenie ze str. 1

Dlaczego tak istotne jest rozliczanie PIT-u w miejscu 
zamieszkania?
M a ł g o r z at a  Zyś k :  R oz l i c ze n i e  ro c z n e g o  p o d at k u 
dochodowego w Ząbkach ma kluczowe znaczenie dla 
funkcjonowania miasta. Decydując się na ten krok, mieszkańcy 
realnie wpływają na rozwój swojej małej ojczyzny – mówi 
Małgorzata Zyśk – w zamian oferujemy szeroką gamę 
bene�tów dla posiadaczy Karty Mieszkańca „Jestem z Ząbek”. 
Osoby te mogą zgłaszać projekty w ramach Budżetu 
Obywatelskiego, korzystać z atrakcyjnych dopłat do biletów 
metropolitalnych (oszczędzając nawet 720 zł rocznie na 
osobę), bezpłatnych stref parkowania czy darmowych linii 
autobusowych, w tym dwóch kursujących do stacji metra 
Trock a.  Dodatkowo mieszk ańc y z yskują dostęp do 
dotowanych usług, takich jak tańsze wejścia na basen miejski, 
gdzie koszty są obniżone aż o 50%.

Jakie inwestycje edukacyjne są planowane na najbliższy 
czas?
Ząbki mają duże potrzeby edukacyjne. Obecnie w mieście nie 
funkcjonuje żadna szkoła średnia, co wynikało dotychczas 
z bliskości Warszawy. Jednak czas, który młodzież traci na 
dojazdy, staje się coraz większym problemem. Dlatego 
zdecydowaliśmy o uruchomieniu dwóch klas licealnych przy 
Szkole Podstawowej nr 5 na ul. Batorego.

Jakie atrakcje czekają na mieszkańców w ramach „Zimy 
w Mieście”?
Tradycyjnie organizujemy zimowe zajęcia w szkołach, 
Miejskim Ośrodku Kultury, Miejskim Ośrodku Sportu i Rekreacji 
oraz Bibliotece Publicznej. Dzięki Karcie Mieszkańca „Jestem 
z Ząbek” można korzystać z pierwszeństwa zapisów oraz 
atrakcyjnych zniżek – podkreśla burmistrz.

Na jakim etapie jest realizacja projektu „21 milionów na 21 
dróg”?

ul. Batorego. Inwestycja ta otrzymała do�nansowanie 
w wysokości 12 mln zł, co pozwoli na stworzenie obiektu na 
miarę współczesnych potrzeb.

Projekt, �nansowany w dużej mierze z dotacji (20 mln zł), 
pozwolił  na minimalne obciążenie budżetu miasta. 
Zakończenie inwestycji zaplanowano na maj tego roku.

Projekt ten to jedna z największych inwestycji drogowych 
w historii Ząbek. Do tej pory udało nam się zrealizować 
budowę i modernizację 13 dróg z planowanych 21. Prace na 
większości pozostałych są w toku, a w przypadku ulic Nowej 
i Skowronka do ukończenia pozostało już tylko wylanie asfaltu 
– tłumaczy burmistrz. Łącznie w 2024 roku udało nam się 
wybudować lub przebudować łącznie 20 dróg gminnych. 

Harmonogram akcji jest dostępny na stronie Urzędu Miasta 
Ząbki. Naszym celem jest zapewnienie dzieciom ciekawych 
i rozwijających form spędzania czasu podczas zimowych ferii.

Innowacyjność tego rozwiązania polega na jego prostocie 
i intuicyjności. Wystarczy zeskanować kod QR znajdujący się 
w odpowiednim referacie, aby automatycznie przenieść się do 
bezpiecznego systemu płatności online. Cały proces zajmuje 
zaledwie kilka chwil:

System jest również w pełni bezpieczny, co gwarantuje 
ochronę danych osobowych i �nansowych użytkowników. 
Dodatkowo, cyfrowa obsługa płatności pozwala ograniczyć 
zużycie papieru, co ma pozytywny wpływ na środowisko.

2. Dostęp do systemu płatności – po zeskanowaniu kodu 
użytkownik zostaje przeniesiony na stronę systemu płatności 
online.

Korzyści płynące z płatności online.

1. Skanowanie kodu QR – mieszkaniec, korzystając z aparatu 
w swoim telefonie, odczytuje kod umieszczony na tabliczce.

3. Realizacja płatności – wystarczy wybrać odpowiednią 
opłatę, wprowadzić dane i dokonać płatności za pomocą 
dostępnych metod.

Dokończenie ze str. 1
PŁATNOŚCI ONLINE ZA POMOCĄ KODÓW QR

Jak działają kody QR w urzędzie?

Wprowadzenie płatności online przynosi wiele korzyści 
zarówno dla mieszkańców, jak i dla samego urzędu. Przede 
wszystkim oszczędza czas, eliminując konieczność stania 
w kolejkach czy ręcznego wypełniania formularzy. Mieszkańcy 
mogą teraz uregulować swoje zobowiązania w dogodnym dla 
siebie czasie, 24 godziny na dobę, siedem dni w tygodniu.



Urząd Miasta Ząbki konsekwentnie realizuje strategię 
modernizacj i  obsługi  mieszk ańców, wprowadzając 
rozwiązania dostosowane do współczesnych potrzeb. System 
płatności online to jeden z przykładów działań, które mają na 
celu uczynić urząd bardziej przyjaznym i dostępnym.

- Wprowadzenie płatności za pomocą kodów QR to nie tylko 
oszczędność czasu dla mieszkańców, ale również kolejny krok 
w kierunku digitalizacji usług publicznych. Chcemy, aby każdy 
mógł załatwiać swoje sprawy szybko, wygodnie i bezpiecznie – 
podkreślają urzędnicy.

ŁMA

Krok w stronę nowoczesności.

Dokończenie ze str. 1
INICJATYWA  „SERCE DLA ZĄBEK” ZREALIZOWANA

Pod koniec ubiegłego roku mieszkańcy Ząbek mogli 
cieszyć się zakończeniem projektu „De�brylatory 
AED – Serce dla Ząbek”, który stanowił kolejną 
odsłonę działań realizowanych w ramach Budżetu 
Obywatelskiego. Dzięki zaangażowaniu mieszkań-
ców i wsparciu lokalnych władz, miasto wzbogaciło 
się o nowoczesne urządzenia ratujące życie oraz 
dodatkowe środki bezpieczeństwa.

W ramach projektu zakupiono i zamontowano de�brylatory 
AED w kluczowych lokalizacjach na terenie miasta. Urządzenia 
zostały zainstalowane w miejscach ogólnodostępnych, takich 
jak ogrodzenia Szkoły Podstawowej nr 2 i nr 5, budynek Szkoły 
Podstawowej nr 3 oraz na murze bazaru od strony parkingu. 
De�brylatory są dostępne całodobowo, co umożliwia 
natychmiastową reakcję w przypadku nagłego zatrzymania 
krążenia.

De�brylatory AED – nowy standard bezpieczeństwa.

Ważnym elementem projektu były szkolenia z zakresu 
pierwszej pomocy, w których udział wzięło ponad 250 osób. 
Uczestnikami byli zarówno pracownicy instytucji, w których 
zamontowano de�brylatory, jak i uczniowie szkół oraz 
mieszkańcy miasta. Szkolenia odbywały się na różnych 
poziomach zaawansowania, co pozwoliło dostosować 
program do indywidualnych potrzeb uczestników.

Kontynuacja inwestycji w bezpieczeństwo.

Szkolenia – klucz do efektywnego ratowania życia.

Projekt „Serce dla Ząbek” nie jest pierwszym tego rodzaju 

Dodatkowo, do wybranych placówek edukacyjnych tra�ły 
przenośne apteczki wyposażone w de�brylatory oraz inne 
niezbędne środki pierwszej pomocy. Wydano także ulotki 
informacyjne, które zostały przekazane do szkół oraz na bazar, 
a b y  z w i ę k s z yć  ś w i a d o m o ś ć  s p o ł e c z n ą  d o t yc z ą c ą 
wykorzystania urządzeń AED.

Dzięki zdobytej wiedzy, przeszkolone osoby są teraz lepiej 
przygotowane do udzielania pierwszej pomocy w sytuacjach 
nagłych. To kolejny krok w kierunku budowania społeczności 
świadomej i gotowej do działania w obliczu kryzysu.

Bezpieczne miasto dzięki wspólnym działaniom.

KSA

przedsięwzięciem w mieście. W poprzednich edycjach 
Budżetu Obywatelskiego Ząbki zyskały m.in. przenośne 
de�brylatory dla Straży Miejskiej i Ochotniczej Straży Pożarnej, 
a także de�brylatory AED, które obecnie znajdują się na 
budynkach OSP, Policji oraz w Miejskim Ośrodku Sportu 
i Rekreacji. Wszystkie urządzenia są podłączone do systemu 
powiadamiania, którym zarządza ząbkowska Straż Miejska.

Realizacja projektu „Serce dla Ząbek” to dowód na to, jak ważna 
jest współpraca mieszkańców, władz lokalnych i instytucji 
w podnoszeniu poziomu bezpieczeństwa w mieście. Dzięki 
zaangażowaniu lokalnej społeczności, Ząbki stają się miejscem 
bardziej przyjaznym i bezpiecznym dla wszystkich.



DUKES ZĄBKI I GORILLAS MAZOWSZE 
ŁĄCZĄ SIŁY!

W wyniku podpisanego dnia 18 stycznia 2025 roku 
porozumienia nowopowstała drużyna futbolu 
kobiecego Gorillas Mazowsze staje się sekcją klubu 
Dukes Ząbki. Tym samym Książęta zostali pierwszym 
w Polsce klubem z dwiema sekcjami kobiecymi - 
w odmianie pełnokontaktowej i �agówce.

- Jesteśmy niesamowicie wdzięczne Dukes za nawiązanie 
kontaktu i propozycję współpracy. Tworząc nową drużynę 
miałyśmy oczywiście wizję pełną optymizmu i przygody, ale 
również wiedziałyśmy jak duży wysiłek organizacyjny przed nami 
stoi. Dołączenie do Książąt to dla nas możliwość skupienia się na 
aspektach sportowych i promocyjnych, bo wchodzimy do 
dojrzałej i dobrze zarządzanej struktury. Praktycznie od 
pierwszego dnia nie musimy się martwić o sprzęt czy obiekty, a to 
komfort, którego nie ma za wiele drużyn w kraju. Daje to nam 
ogromnego, poz ytywnego kopa do dalsz ych działań  - 
powiedziała Sylwia Święćkowska, przedstawicielka komitetu 
założycielskiego Gorillas.

Gorillas Mazowsze rozpoczęły działalność w grudniu 
ubiegłego roku ogłaszając światu swoje powstanie i rekrutując 
nowe zawodniczki na obiekcie Bemowskiego Ośrodka Piłki 
Nożnej w Warszawie. Już na samym starcie zarząd Dukes 
zaoferował swoją pomoc, która szybko przyniosła długofalowe 
efekty. Kilkanaście zawodniczek - zarówno mających 
przeszłość futbolową w Warsaw Sirens, jak i debiutujących 
w tym sporcie - będzie tworzyło sekcję, która w związku z fuzją 
będzie nosić pełną nazwę “Gorillas Mazowsze Empowered by 
Dukes”. Zgodnie ze swoją nazwą, rekrutacja zawodniczek 
będzie odbywać się również poza aglomeracją warszawską. 
Wszystko jednak w swoim czasie.

Dukes wchodzą w nowy rok z prawdziwym przytupem. Sekcja 
seniorów będzie rywalizowała z dużo trudniejszymi 
przeciwnikami niż w poprzednim sezonie. Sekcja �agówkowa 
kobiet - Rave Girls by Dukes - prowadzi regularne treningi 
i szykuje się do rywalizacji, a poszczególne zawodniczki pukają 
do drzwi kadry narodowej. Do tego prowadzone są w Ząbkach 
zajęcia dla najmłodszych. Dołączenie kobiecej drużyny 
sprawia, że ząbczanie wchodzą do krajowego topu pod kątem 
komplementarności w klubie.

- Kiedy dowiedzieliśmy się o perspektywie założenia Gorillas, 
stwierdziliśmy że możemy pomóc rozwijać ich futbolowe 
marzenia i tym samym otworzyć nowa sekcje w rodzinie Dukes 
Ząbki. Nie bez znaczenia była informacja o tym, kto organizuje 
ten klub. Znamy się z boisk futbolowych od lat, wspólnie zjedliśmy 
przysłowiową beczkę soli i wiemy, czego możemy wzajemnie od 
siebie oczekiwać. Obie strony tej współpracy dają od siebie dużą 
jakość organizacyjną, a z tymi zasobami ludzkimi i sprzętowymi 
jakość sportowa na pewno przyjdzie z czasem. Mamy dobre 
relacje z Urzędem Miasta dzięki pełnemu wsparciu ze strony Pani 
Burmistrz. Jednak w związku z charakterystyką rozgrywek 
męskich, borykamy się z problemem mniejszej niż oczekiwana 
liczby meczów domowych w naszym mieście. Goryle dają nam 
potencjał na kolejne mecze w okresie jesiennym. Już teraz 
zapraszamy wszystkie Panie do nowej sekcji Dukes Ząbki - 
powiedział Phil Dillon - Prezes zarządu Dukes Ząbki.

• Futbol amerykański seniorek,

W związku z porozumieniem, Dukes Ząbki dysponują już 
sześcioma sekcjami:

• Futbol �agowy seniorów,

• Futbol �agowy dzieci i młodzieży (7 - 17 lat).

Gorillas Mazowsze będą trenowały na obiektach MOSiR Ząbki. 
Celem drużyny jest jak najszybsze złożenie akcesu do 
zagranicznych rozgrywek ligowych oraz rozegranie kilku 
spotkań kontrolnych jeszcze w 2025 roku.

• Futbol �agowy seniorek,

• Futbol amerykański juniorów,
• Futbol amerykański seniorów,

WIZYTA WICEPREMIERA 
KRZYSZTOFA GAWKOWSKIEGO 

W SP NR 4 
15 stycznia Szkoła Podstawowa nr 4 im. św. Jana 
Pa w ł a  I I  w  Z ą b k a c h  m i a ł a  z a s z c z y t  g o ś c i ć 
wicepremiera i ministra cyfryzacji Krzysztofa 
Gawkowskiego. W ramach ogólnopolskiego projektu 
„Cyberlekcje 3.0” odbyły się wyjątkowe zajęcia dla 
uczniów klas 7 i 8, podczas których poruszano 
kluczowe zagadnienia związane z bezpieczeństwem 
w Internecie. To wydarzenie wpisało się w rosnący 
trend zwiększania świadomości cyfrowej młodzieży 
oraz nauczycieli w całej Polsce.

Zajęcia prowadzone przez wicepremiera Krzysztofa 
Gawkowskiego skupiły się na tematach wizerunku i tożsamości 

Edukacja o cyberprzemocy i ochronie tożsamości.



w Internecie. W czasie lekcji uczniowie analizowali, jakie treści 
udostępniane w sieci mogą mieć wpływ na ich przyszłość, 
a także rozważali, w jaki sposób internetowe działania 
kształtują tożsamość osobistą i społeczną. Wicepremier 
w niezwykle przystępny sposób tłumaczył młodzieży, jak 
unikać zagrożeń w cyberprzestrzeni, takich jak cyberprzemoc 
czy kradzież danych. Podkreślił, że wiedza i rozwaga są 
najlepszymi narzędziami ochrony prywatności w Internecie.

Zajęcia, poza przekazaniem wiedzy teoretycznej, obejmowały 
również ćwiczenia praktyczne. Uczniowie mieli okazję 
zastanowić się nad własnym zachowaniem w sieci, 
przeanalizować przykłady rzeczywistych sytuacji i wyciągnąć 
wnioski dotyczące odpowiedzialnego korzystania z Internetu. 
Tego typu działania nie tylko angażują młodzież, ale również 
pozwalają na lepsze zrozumienie realnych konsekwencji 
podejmowanych decyzji w cyberprzestrzeni.

– Dzisiejsze wydarzenie to dowód na to, jak ważne jest 
inwestowanie w edukację cyfrową. Uczniowie zyskali cenną 
wiedzę, która z pewnością pomoże im w świadomym korzystaniu 
z Internetu. Edukacja o cyberbezpieczeństwie to nie tylko 
przygotowanie do świadomego korzystania z Internetu, ale 
również inwestycja w przyszłość naszych dzieci. W dobie 
dynamicznego rozwoju technologii odpowiedzialne korzystanie 
z sieci jest jedną z kluczowych umiejętności – podkreśliła 
Małgorzata Zyśk, burmistrz naszego miasta.

Praktyczne podejście do nauki.

Projekt „Cyberlekcje 3.0” – wsparcie dla uczniów 
i nauczycieli.
„Cyberlekcje 3.0” to inicjatywa Ministerstwa Cyfryzacji 
realizowana we współpracy z Naukową i Akademicką Siecią 
Komputerową (NASK). Jej celem jest nie tylko edukowanie 
młodzieży o zagrożeniach w Internecie, ale również 
dostarczanie nauczycielom narzędzi dydaktycznych, które 
mogą wykorzystać w codziennej pracy. Wicepremier Krzysztof 
Gawkowski podkreślił, że projekt ten ma pomóc w budowaniu 
kompetencji cyfrowych, które są dziś nieodzownym 
elementem życia społecznego i zawodowego.

- Jesteśmy dumni, że nasza szkoła mogła uczestniczyć w tak 
ważnym projekcie. Dzisiejsze zajęcia z wicepremierem 
Gawkowskim to wyjątkowa lekcja dla naszych uczniów, która na 
pewno pozostawi trwały ślad w ich świadomości. Wiedza 
o bezpiecznym korzystaniu z Internetu jest obecnie niezbędna 
i cieszę się, że mogliśmy przyczynić się do jej przekazania naszej 
młodzieży – podkreśliła Ewa Szymczak, dyrektor Szkoły 
Podstawowej nr 4 w Ząbkach.

Znaczenie spotkania dla szkolnej społeczności.

KSA

Lekcja w Ząbkach była nie tylko edukacyjnym, ale również 
inspirującym wydarzeniem. Zarówno uczniowie, jak 
i nauczyciele docenili możliwość bezpośredniego kontaktu 
z przedstawicielem rządu, który w przystępny sposób dzielił się 
swoją wiedzą. Spotkanie zakończyło się wymianą wniosków 
i re�eksji, które na długo pozostaną w pamięci uczestników. 
Dzięki takim inicjatywom młodzież w Ząbkach zyskała cenne 
wskazówki, jak bezpiecznie poruszać się w świecie cyfrowym.



WIELKA ORKIESTRA ŚWIĄTECZNEJ 
POMOCY ZAGRAŁA W ZĄBKACH

26 stycznia 2025 roku, podczas 33. Finału Wielkiej 
Orkiestry Świątecznej Pomocy, nasze miasto stało się 
miejscem pełnym radości i pozytywnej energii. Hala 
sportowa Szkoły Podstawowej nr 6 przy ul. Dzikiej 36 
wypełniła się mieszkańcami i gośćmi, którzy przyszli 
wspólnie wesprzeć onkologię i  hematologię 
dziecięcą. Motywem przewodnim tegorocznego 
�nału było bezpieczeństwo i zdrowie dzieci, 
a różnorodność atrakcji sprawiła, że każdy znalazł coś 
dla siebie. Wydarzenie objęła patronatem Burmistrz 
Miasta Ząbki, Małgorzata Zyśk.

Finał rozpoczął się punktualnie o godzinie 12:00 występami 
ar tystycznymi przedszkolaków oraz uczniów szkół 
podstawowych z Ząbek, którzy zaprezentowali swoje talenty 
wokalne i taneczne. Na scenie pojawiły się również grupy 
działające przy Miejskim Ośrodku Kultury, w tym sekcje 
wokalne i taneczne, które zachwyciły publiczność swoją 
energią i zaangażowaniem.

Jednym z najważniejszych elementów Finału były licytacje 
prezentów i voucherów, które wzbudzały wielkie emocje. 
Wśród przedmiotów, które znalazły swoich nowych właścicieli, 
znalazła się piłka z podpisem Marka Papszuna, wylicytowana 
za 1000 zł. To tylko jeden z przykładów hojności mieszkańców, 
którzy chętnie wspierali cel wydarzenia, przekazując datki na 

Mieszkańcy mieli okazję podziwiać również występy 
wyjątkowych artystów i zespołów, takich jak Joanna Vorbrodt, 
Amatorska Kapela Charakterna SKASOWAC Rafgobbi, Nikiels, 
a także energetyczny taniec grupy Cheerleaders Alexandra 
Darlene. Każda z prezentacji  dodawała wydarzeniu 
wyjątkowego charakteru.

Dla najmłodszych przygotowano dmuchańce, konkursy 
i różnorodne atrakcje, które przez cały dzień przyciągały 
rodziny z dziećmi.

Dzień pełen występów i emocji.

Nie zabrakło także występu Miejskiej Orkiestry Dętej, która 
wprowadziła wyjątkowy nastrój, prezentując repertuar pełen 
energii i dynamiki.

Licytacje na rzecz dzieci.
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Dzięki zaangażowaniu mieszkańców, sponsorów 
i organizatorów udało się zebrać ponad 108 tys zł na 

rzecz onkologii i hematologii dziecięcej.

Siła wspólnoty w szczytnym celu.
33. Finał w Ząbkach to dowód na to, jak wielką moc ma WOŚP, 
która potra� zjednoczyć ludzi w imię pomocy potrzebującym. 

 Wspólne działanie, radość i energia uczestników pokazały, że 
pomaganie może być nie tylko potrzebne, ale także niezwykle 
inspirujące.

Gwiazda wieczoru – zespół D-Bomb.

rzecz chorych dzieci. Każda zebrana złotówka była dowodem 
na to, jak ważna jest pomoc najmłodszym walczącym 
z chorobami.

Wieczór należał do zespołu D-Bomb, który swoim koncertem 
porwał publiczność do zabawy. Występ rozpoczął się 
o godzinie 19:15 i przyciągnął tłumy fanów. Energetyczna 
muzyka i kontakt z publicznością sprawiły, że koncert stał się 
niezapomnianym �nałem dnia pełnego atrakcji. D-Bomb po 
raz kolejny udowodnił, że muzyka łączy ludzi i dodaje 
pozytywnej energii.



INFRASTRUKTURA DROGOWA W ZĄBKACH 
NA NAJWYŻSZYM POZIOMIE

Rok 2024 przyniósł mieszkańcom Ząbek znaczącą 
poprawę infrastruktury drogowej dzięki realizacji 
kluczowych inwestycji. Dzięki środkom pozyskanym 
z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg miasto 
z m o d e r n i z o w a ł o  u l .  W y s p i a ń s k i e g o  o r a z 
rozbudowało ul. Szwoleżerów. Te działania przy-
czyniły się do poprawy komfortu i bezpieczeństwa 
zarówno kierowców, jak i pieszych.

Prace remontowe na ul. Wyspiańskiego objęły odcinki od 
u l .  1 1 - g o  L i s to p a d a  d o  u l .  G ó r n o ś l ą s k i e j  o ra z  o d 
ul. Górnośląskiej do ul. Stefana Batorego. Zakres inwestycji 
obejmował przede wszystkim wykonanie nowej nawierzchni 
asfaltowej, która zapewniła płynność ruchu i wygodę 
użytkowania drogi. Zadbano także o bezpieczeństwo 

W ramach rozbudowy ul. Szwoleżerów wykonano jezdnię 
o nawierzchni bitumicznej z warstwami konstrukcyjnymi oraz 
zjazdami na przyległe posesje. Zadbano o komfort pieszych, 
budując nowy chodnik oraz o bezpieczeństwo poprzez 
przebudowę oświetlenia ulicznego. Kluczowym elementem 
projektu była przebudowa infrastruktury technicznej, która 
kolidowała z nowym układem drogowym. Powstały także 
nowe wpusty uliczne z przykanalikami, a wprowadzona stała 
organizacja ruchu zapewniła większą płynność i bezpie-
czeństwo na tej trasie.

Kluczowe wsparcie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.
Miasto Ząbki pozyskało środki w wysokości 687 465,52 zł na 
remont ul. Wyspiańskiego oraz 2 621 738,16 zł na rozbudowę 
ul. Szwoleżerów. Umowy o do�nansowanie zawarto 
odpowiednio w maju 2024 roku (nr RFRD/34/2024) oraz 
sierpniu 2023 roku (nr RFRD/46/2023). Dzięki tym funduszom 
udało się zrealizować kompleksowe inwestycje, których łączny 
koszt wyniósł 5 661 759,01 zł.

Zakres prac na ul. Szwoleżerów.

pieszych, realizując budowę nowych chodników oraz 
odpowiednio dostosowanych zjazdów. Ważnym elementem 
projektu było odtworzenie stałej organizacji ruchu. Dzięki 
temu mieszkańcy mogą korzystać z infrastruktury, która 
spełnia najwyższe standardy funkcjonalności i bezpie-
czeństwa.

KSA

Korzyści dla mieszkańców.
Realizacja obu projektów przyczyniła się do znaczącej 
poprawy jakości życia w naszym mieście. Nowoczesna 
infrastruktura nie tylko ułatwia codzienne przemieszczanie się, 
ale także zwiększa bezpieczeństwo na drogach. Dzięki 
środkom z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg miasto 
udowadnia, że inwestowanie w infrastrukturę to inwestowanie 
w komfort i bezpieczeństwo lokalnej społeczności.

ELIMINACJE FUTSALOWYCH MŁODZIEŻOWYCH 
MISTRZOSTW MAZOWSZA W ZĄBKACH

18 stycznia 2025 roku w hali Szkoły Podstawowej nr 6 
im. Małgorzaty Dydek w Ząbkach odbyły się 
Eliminacje Futsalowych Młodzieżowych Mistrzostw 
Mazowsza w kategoriach U-11 i U-15 kobiet. 
Organizatorem wydarzenia był UKS Ząbkovia Ząbki. 
W  e l i m i n a c j a c h  w z i ę ł o  u d z i a ł  1 2  d r u ż y n , 
reprezentując ych różne zak ątk i  M azowsza. 
W sportowych zmaganiach uczestniczyły 192 młode 
zawodniczki, prezentujące swoje umiejętności na 
boisku.

Sportowe święto w Ząbkach.
Eliminacje miały miejsce w doskonale przygotowanej hali 
sportowej przy ul.  Dzikiej 36, która stała się areną 
emocjonujących pojedynków młodych piłkarek. Zmagania 
odbywały się pod Patronatem Burmistrz Miasta Ząbki, 
Małgorzaty Zyśk, co podkreślało rangę wydarzenia. 
Organizatorzy zadbali o profesjonalne warunki, dzięki którym 
zawodniczki mogły w pełni skoncentrować się na grze.

UKS Ząbkovia Ząbki w eliminacjach.
Gospodarze turnieju wystawili drużyny w obu kategoriach 
wiekowych, licząc na sukces i awans do �nału. W kategorii U-11 
zespół UKS Ząbkovia Ząbki zaprezentował się z doskonałej 
strony, zapewniając sobie miejsce w Turnieju Finałowym. 



Młode zawodniczki pokazały nie tylko umiejętności 
techniczne, ale także determinację i wolę walki.

Niestety, drużyna U-15, mimo ambitnej postawy, nie zdołała 
awansować do �nału. Rywalizacja w tej kategorii była 
wyjątkowo wymagająca. Trenerzy UKS Ząbkovia Ząbki 
podkreślali jednak, że dla młodych piłkarek była to cenna 
lekcja, która z pewnością zaowocuje w przyszłości.

Eliminacje w Ząbkach były kolejnym dowodem na dynamiczny 
rozwój futsalu kobiet na Mazowszu. Zawody zgromadziły 
drużyny z całego regionu, dając uczestniczkom szansę na 
sprawdzenie swoich umiejętności w rywalizacji na wysokim 

Piłka kobieca na Mazowszu rośnie w siłę.

www.drukarnia-benedysiuk.pl

(22) 781 73 55
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poziomie. Dla wielu zawodniczek była to okazja do zdobycia 
doświadczenia, które w przyszłości może zaprocentować 
sukcesami na szczeblu krajowym i międzynarodowym.



HISTORIA I PRZYSZŁOŚĆ ZĄBEK 
OKIEM MŁODEGO POKOLENIA

Małgorzata Zyśk, burmistrz Ząbek, miała okazję 
uczestniczyć w niezwykle inspirującym spotkaniu. 
Dwóch młodych twórców z Warszawskiej Szkoły 
Filmowej i Kreacji Gier, Jan Benicewicz oraz Hugo 
Zaremba, odwiedziło Ząbki, by przeprowadzić 
wywiad na temat historii naszego miasta, jego 
rozwoju oraz perspektyw na przyszłość. 

Rozmowa objęła także plany na przyszłość Ząbek. Burmistrz 
przedstawiła wizję rozwoju miasta, podkreślając priorytetowe 

Młodzież w roli ambasadorów historii.
Podczas spotkania młodzi twórcy wykazali ogromne 
zainteresowanie historią Ząbek, które od lat rozwijają się 
dynamicznie, pozostając jednocześnie wierne swoim 
korzeniom. Wywiad z burmistrz koncentrował się na 
kluczowych momentach w historii miasta, jego przemianach 
społecznych i gospodarczych, a także na rolach, jakie 
odgrywają mieszkańcy w budowaniu lokalnej tożsamości.

Małgorzata Zyśk podkreśliła, jak ważne jest angażowanie 
młodzieży w działania promujące historię i rozwój Ząbek. 

- To inspirujące, że młode pokolenie dostrzega wartość 
w poznawaniu lokalnych korzeni i chce się zaangażować w ich 
promocję. To właśnie oni będą ambasadorami naszej historii 
w przyszłości – powiedziała burmistrz Ząbek.

Wizja rozwoju miasta.

obszary inwestycyjne, takie jak infrastruktura, zrównoważony 
transport oraz inicjatywy kulturalne. Jan Benicewicz i Hugo 
Zaremba byli szczególnie zainteresowani kreatywnymi 
rozwiązaniami stosowanymi w zarządzaniu miastem oraz 
sposobami angażowania mieszkańców w projekty lokalne.

Kreatywność jako fundament współpracy.
Spotkanie było nie tylko okazją do wymiany wiedzy, ale 
również dowodem na to, jak istotna jest współpraca między 
różnymi pokoleniami. Burmistrz wyraziła nadzieję, że młodzi 
twórcy staną się w przyszłości aktywnymi promotorami Ząbek, 
wykorzystując swoje umiejętności artystyczne i techno-
logiczne.

- Dziękuję za to inspirujące spotkanie. To ważne, by budować 
mosty między historią a przyszłością, a młodzież, taka jak Jan 
i Hugo, doskonale to rozumie – podsumowała Małgorzata Zyśk.
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PRAKTYKI ZAGRANICZNE 
– PIERWSZE KROKI DO EUROPEJSKIEJ 

KARIERY ZAWODOWEJ
Jesteśmy uczennicami Zespołu Szkół im. Piotra Wysockiego 
w Warszawie. Dzięki naszej szkole w okresie od 19 października 
do 4 listopada 2024 roku miałyśmy okazję odbyć ponad 
dwutygodniową praktykę na Sycylii/we Włoszech. Projekt FERS 
„Praktyki zagraniczne – pierwsze kroki do europejskiej kariery 
zawodowej” był �nansowany przez Unię Europejską.

W sobotę 19 października wylądowaliśmy w Katanii. Droga do 
niedużego miasteczka, w którym mieliśmy spędzić najbliższe 
dwa tygodnie – Barcellona Pozzo di Gotto, trwała około dwie 
godziny. Zakwaterowanie miałyśmy, w bardzo przyjaznym 
hotelu pod nazwą "George Hotel". Pracownicy byli niezwykle 
mili i uprzejmi, na pewno przybliżyli nam kulturę sycylijską. 
Podziwialiśmy wiele pięknych widoków, integrując się.

Zyskałyśmy możliwość pracy w małej rodzinnej �rmie – 

Nasza grupa, która liczyła piętnaście osób, przed wyjazdem 
miała dodatkowe zajęcia z języka angielskiego oraz włoskiego. 
Przygotowania do praktyk umożliwiły poprawę lub zdobycie 
nowej wiedzy na temat kraju, kultury oraz języka, a także 
ułatwiły lepsze poznanie się z innymi uczestnikami. 
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Codgosrl. Poznałyśmy tam niesamowicie przyjaznych ludzi, 
chętnych do pomocy, a przede wszystkim wyrozumiałych. 
Wprowadzili nas w włoski tryb życia oraz pomogli nam 
dostosować się do nowych warunków pracy.  Pierwsze dni były 
ciężkie ze względu na barierę językową, lecz z dnia na dzień 
czułyśmy się coraz bardziej komfortowo. 

Podczas pracy w tej �rmie rozwinęłyśmy swoje możliwości 
gra�czne oraz umiejętności języka angielskiego i włoskiego. 
Głównymi naszymi zadaniami było stworzenie maskotki dla 
�rmy oraz zaprojektowania broszury dla ichniejszego projektu, 
który ma mieć w najbliższym czasie swój debiut.

Pracowałyśmy głównie w programie Figma, co było dla nas na 
pewno czymś nowym jak i przyjemnym. Używałyśmy również 
standardowych programów Adobe. 

Poza pracą miałyśmy również czas wolny, który zagospo-
darowany był na zwiedzanie oraz zapoznanie się z piękną 

Kinga Dubielecka

Projekt ten dostarczył nam wyjątkowych doświadczeń, 
umożliwiając poznanie innego kraju, jego kultury oraz 
zdobycie wielu nowych umiejętności. Otworzył przed nami 
perspektywy rozwoju kariery zawodowej, co z pewnością 
okaże się cenne zarówno w pracy w Polsce, jak i za granicą. 

architekturą i bogatą kulturą Sycylii. Zwiedzałyśmy miasta 
takie jak Taormina, Syrakuzy, Noto oraz wulkan Etna. Wszystkie 
te miasta mają niesamowitą architekturę, a Etna to piękny 
wulkan, który jest wart zobaczenia na własne oczy. W naszej 
pamięci  zostanie również świetna kuchnia włoska, 
w szczególności lody pistacjowe, cannoli i arancini.

Z pełnym przekonaniem zachęcamy do wzięcia udziału w tego 
typu projektach. Z przyjemnością możemy polecić projekt 
FERS „Praktyki zagraniczne – pierwsze kroki do europejskiej 
kariery zawodowej”.

Emilia Tomaszkiewicz




